
 
 

Все графы заполнять полностью 

НАГРАДНОЙ ЛИСТ 

2024-014 

 

ОРДЕН СЛАВЫ, II СТЕПЕНИ 

№ 39406 

 

ЕЛЕНЕ ОРЕШКИНОЙ 

 

За выполнение обязанностей в регионе Яш, северо-восточная Румыния (Тыргу Фрумос). В 

сложных боевых условиях она поддерживала боевую дисциплину среди смешанных войск 

неопытного штаба. 

 

Елена Орешкина проявила высокие воинские качества и преданность своему долгу перед 

Отечеством. Ее способность поддерживать боевой дух и дисциплину среди войск в 

условиях активных боевых действий была отмечена командованием. 

 

За выдающиеся заслуги в поддержании боевой эффективности в условиях жесткого 

противостояния во имя защиты Отечества, Елене Орешкиной вручается орден Славы II 

степени. Ее преданность и самоотверженность заслуживают особого признания. 

 

 

 

 

 

(Подпись) 

Михаил Зотак 

Майор, Командир батальона 
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2024-014 

 

ORDER OF GLORY, II DEGREE 

No. 39406 

 

TO ELENA ORESHKINA 

 

For duties performed in the Iași region, northeastern Romania (Targu Frumos). Under harsh 

combat conditions, she maintained combat discipline among mixed troops of a green headquarters 

staff. 

 

Elena Oreshkina has demonstrated exceptional military qualities and unwavering dedication to her 

duty to the Motherland. Her ability to uphold morale and discipline amidst challenging combat 

situations has been commendable and recognized by the command. 

 

In recognition of her outstanding contributions to maintaining combat effectiveness and defending 

the Motherland against fierce opposition, Elena Oreshkina is awarded the Order of Glory II degree. 

Her commitment and selflessness are deserving of the highest commendation. 

 

 

 

 

(Signature) 

Mikhail Zotak 

Major, Battalion Commander 


